
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 790 af 5. oktober 2020 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lise Bo Nielsen 
  

27. oktober 2020 
J.nr. 2020 - 8643 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 790 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om offentligheden kan få adgang til at se samtlige tre aftaler 

vedrørende bankordningen? Såfremt ministeren ikke vil imødekomme ønsket om offent-

lighed, bedes ministeren redegøre for, hvilken lovhjemmel der ligger til grund for at holde 

aftalerne hemmelige. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der er behov for at inddrage 

Skatteforvaltningen i besvarelsen. Jeg vil så hurtigt, det er muligt, fremsende et endeligt 

svar til Skatteudvalget.   
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